

Lagledermøte 28.04.2025

Møte ble avholdt på Teams

Tid 20.00

Tilstede:

Fra styret: Ingolf Herbjørnrød (styreleder), Arne Rødby (nestleder), Hilde Jensen (styremedlem), Erik Skaug (styremedlem), Else-Beth Viddal (styremedlem), Tonje Adelsten (vara), Roy Karlsen (vara), Kirsti Einang (vara)

Fra lagene: Øystein Brevik (Lier), Wenche Bjølgerud (Modum og Simoa), Elisabeth B. Carlsen (Øvre Eiker), Arne Kristiansen (Stokke og omegn), May Anita Karlsen (Re), Thomas Kirkeby (Horten og omegn), Knut Helge Aalien (Krødsherad og Sigdal), Knut Engen (Holmestrand og omegn), Lars Martin Løve (Larvik), Lovise Mohaugen (Lågen), Ingar Aarøe (Sandefjord), Endre Storhaug (Hallingdal), Ernst Petter Knutsen (Kongsberg), Glenn Stenberg (Drammen og Opland), Anders Magne Låhne (Tønsberg og omegn),

Fra administrasjon: Katrine Rønneberg (forbundssekretær).

1. Gjennomgang GF:

Knut Engen ønsket å poengtere at han/Holmestrand var imot skriftlig valg når det ikke var motkandidat(er). Dårlig mot de som stiller opp. Det er vanskelig å få noen til å stille, da skal de slippe å behandles på den måten. Glenn Stenberg (Drammen) sa seg enig.

Diskutert ang posten i regnskapet som det ble stilt spm ved på GF. Svar på dette er sendt ut til lagene og regnskapet er korrekt ført med de opplysningene vi har pr i dag. Det er tydelig at dette er et vanskelig spm som krever at noen som var med fra starten og vedtaket evt kommer med mer info om det skal endres noe før neste årsregnskap.

Ellers var opplegget med mat først og møte etterpå bra og forsamlingen støttet årets format.

2. Sak fra Stokke ang Ulf Thoresen statuett

Alle lag ble bedt om å vurdere forslaget om at kostnaden for statuettene fordeles. Hvordan fordelingen evt skal være må lagene bli enige om (fordeles pr medlem e.l.). Alle laglederne tar det med sitt lag og saken blir tatt opp igjen på neste lagledermøte 4.juni på Myremoene.

3. Dugnad

Alle lag blir oppfordret til å bevisstgjøre medlemmene på at det kan være nødvendig med dugnad både på Jarlsberg (som vanlig før JGP) og Myremoene. Noen er veldig ivrige på å hjelpe til og det settes det veldig pris på.

4. GF i DNT

Forbundet har ingen saker bortsett fra den Drammen og Opland sendte inn til årsmøtet. Den blir vurdert i forhold til forbundet sitt innlegg. Katrine sjekker med Tore Kristiansen ang frist for innsending.

5. Info fra Landsråd

Det er ønsket fra DNT sitt hold at sekretærordningen skal avvikles sånn som den er pr i dag. Det kom opp mange synspunkter i Landsråd og saken må nok noen flere runder før de er i mål. Ingenting avklart ennå, men forbundsstyrene må belage seg på at det legges mer ansvar på forbundet.

Eventuelt:

Elisabeth Carlsen informert om betraktelig økt trafikk på veien rundt Myremoene etter at bommen ble flyttet lenger inn. Skaper farlige situasjoner og ber om at forbundet er behjelpelig med et brev til brukerne rundt banen. Erik Skaug ble henvist om å notere seg saken og ta den videre med driftsstyret på Myremoene.

Funksjonærer på Jarlsberg må få klær det står Jarlsberg Arena på – driftsstyret er på ballen og følger opp dette videre.

Hedersutnevnelser. Hyggelig om det kommer litt folk og overværer utnevnelser av priser fra 2024 under travkjøringen 18.mai på Jarlsberg.

Møte slutt 21.20